
Bijgaand de beantwoording van de vraag van het CDA over de RES 1.0

Het CDA stelde in het forum van 27 mei de vraag ‘of je in een vergunning kan opnemen dat de 
datacenters in hun eigen energiebehoefte moeten voorzien’. Deze vraag wordt hierbij 
beantwoord.

Als met de vraag bedoeld wordt of wij als gemeente Langedijk kunnen verlangen dat ‘onze’ 
windturbines niet aan datacenters leveren, is het antwoord: Nee.
Alle geproduceerde stroom gaat het landelijke netwerk op, en wordt door Liander/Tennet 
verdeeld.
Als een windturbine in de nabijheid staat kan het wel ‘voor de meter leveren aan een bedrijf’, 
zoals nu gebeurt met zonnepanelen op het eigen dak.
Dat zal vanuit Langedijk bij de datacentra niet het geval zijn.

Als bedoeld wordt of het mogelijk is dat het betreffende bevoegd gezag dit oplegt, is het 
antwoord: In zeer beperkte mate. 
Want ieder groter bedrijf dient op grond van de milieuwetgeving een energiebeparingsplan op te 
stellen. Daarin worden in ieder geval alle maatregelen opgenomen die binnen 5 jaar zijn 
terugverdiend. 
Daaronder zou duurzaam opgewekte energie kunnen vallen. Echter, in de regel is de 
terugverdientijd van duurzame energie iets langer dan 5 jaar; en het zal voor dergelijke bedrijven 
(op eigen terrein) gaan om een klein deel van het benodigde vermogen.  
Voor het overige treedt de overheid niet in in de inkoop van hun productiemiddelen.


